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Z á p i s 

 
z 8. jednání výboru pro dopravu  Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 16.10.2009 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Ing. Miroslav Uchytil, Rudolf Fiala, Ing. Vladimír Záleský, Mgr. Zdeněk Jonáš, 

Josef Marek  
 
   
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů 
4. 1Strategie dopravce Viamont a.s. v Královéhradeckém kraji  

5. 2Stav realizace „Kritické analýzy SÚS,a.s.“  

6. 3Silniční obchvat Opočna – přeložka silnice č.II/298  

7. 4Smlouva mezi KHK a ČD na rok 2010  

8. 5Různé  

 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, předal členům výboru materiály k bodům Silniční obchvat  
Opočno – přeložka silnice č.II/298 a návrh dodatku mezi KHK a ČD na rok 2010. 
 
K bodu l 
Zahájení,  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 8. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
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         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 8. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
Ing. Miloš Štěpán – SÚS KHK 
Ing. Kozel – Viamont a.s. 
Ing. Ivanko – Viamont a.s. 
Ing. Chudina – Viamont a.s. 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -     0 
 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl Petr Kuřík. 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
  
 
 
 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů       (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
Veškeré body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
K bodu 4 
Návrh strategie dopravce Viamont a.s. v Královéhradeckém kraji (Ing. Kozel) 
 
Prezentaci Ing. Kozla přikládám v příloze.  
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Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
  
 
  
 
 USNESENÍ 8/43/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  předložený materiál - záměr dopravce Viamont a.s. (region Trutnovsko) na 

zajištění veřejné osobní drážní dopravy na vybraných železničních tratích v 
regionu Trutnovsko. 

II.  s o u h l a s í  
  s navržením provozním modelem dopravce Viamont a.s. na zajištění veřejné 

osobní drážní dopravy regionu Trutnovsko. 
 
 
K bodu 5 
Stav realizace „Kritické analýzy SÚS,a.s.“  
 
Návrh–  Stav realizace „Kritické analýzy SÚS,a.s.“  
  
Ing. Štěpán informoval o současném stavu SÚS, a.s. (jednostupňové řízení, zánik oblastí a 
oddělení útvaru provozu a útvar výroby). 
Dále informoval, že ke dnešnímu dni počet zaměstnanců v SÚS, a.s. činní 450.  
Informoval o výpovědích nájemních smluv na sklady.  
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  - 8 
         Proti  - 0 
         Zdržel se - 0 
 
 
 
 
 USNESENÍ 8/44/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Kritickou analýzu SÚS a.s. 
 
 
K bodu 6 
Silniční obchvat Opočna – přeložka silnice č.II/298  
 
Návrh– Silniční obchvat Opočna – přeložka silnice č.II/298  
 
Materiály k bodu obchvat Opočno předal docent Slodičák před jednáním výboru., 
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 Hlasování: 
         Pro  - 8 
         Proti  - 0 
         Zdržel se - 0 
 
 
 
 
 
 USNESENÍ 8/45/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  obnovit jednání dotčených orgánů o převodu vlastnických práv na 

Královéhradecký kraj uzavíráním smluv o smlouvách budoucích kupních. Tento 
proces ukončit pokud možno do konce roku 2010 a v roce 2011 zahájit jednání  o 
financování přeložky silnice II/298. 

II. p o v ě ř u  j e  
  pana radního Ješinu předložit tento materiál do Zastupitelstva KHK 

  
 
 
K bodu 7 
Smlouva mezi KHK a ČD na rok 2010  
 
Návrh–  Smlouva mezi KHK a ČD na rok 2010  
 
Předseda výboru seznámil přítomné s konečným návrhem Dodatku č. 9 ke smlouvě o závazku 
veřejné služby v drážní dopravě, před právní kontrolou.  
 
 
 Hlasování: 
         Pro  - 8 
         Proti  - 0 
         Zdržel se - 0 
 
 USNESENÍ 8/46/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  uzavřít dodatek č.9 ke smlouvě o závazku veřejné služby v drážní dopravě, 

uzavřené dne 19. června 2006 po konzultaci s právním oddělením. 
 
 
K bodu 8 
Různé  
 
Návrh– Obec Bohuslavice, prodloužení termínu opravy silnice 
 
Pan radní Ješina navrhnul přítomným členům výboru vyhovět žádosti obce Bohuslavice o 
prodloužení termínu na opravu silnice.  
 
 Hlasování: 
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         Pro  - 8 
         Proti  - 0 
         Zdržel se - 0 
 
 USNESENÍ 8/47/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  prodloužení termínu opravy silnice v obci Bohuslavice cca o 14 dní (dle počasí) 
 
 
Dále v bodě různé informoval Ing. Štěpán o následcích prvních sněhových kalamitách v tomto 
roce s tím, že nejpostiženější oblastí bylo Rychnovsko. 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:20 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Ing. Iva Gracíková, Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


